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Deltagere:  
Bestyrelsesmedlemmer:   Bjarne Boysen, Jannie Blavnsfeldt Hansen, Gitte Haase Jørgensen, Jesper, Brian Larsen, Susanne, Ann 
Medarbejdere:  Nena og Trine 
Elevråd:  formand  
Ledelse:  Per og Ditte 
Gæster:   
 
Referent: Trine 

Punkt Hvad handler punktet om? Ansvarlig Beslutning/referat 

1   DS  

- Afbud   Der er afbud fra Susanne.  

- Godkendelses af dagsorden   Dagsorden er godkendt.  

  Nena Der vises ”Skole idræt” danse video for bestyrelsen. 
Der ligger et galleri på Aula, med alle film, og fraklip.   

2 Indledning og orienteringspunkter:    

- Ledelsen har ordet 

-  

- Orientering om Bjerremark 

- Besøg af Erasmusgæster 

- Medierne, kommunalvalg og artikler 

- Økonomi 

 Vi er kommet godt i gang, med skoleåret.  
Der er 2 nye 0 klasser 
De nye 7. klasser er kommet godt i gang.  
4 kl arbejder med  NEST 
Der er et stillingsopslag ude, og der er samtaler den 
27. sep. Kl. 12-15  
 
Bjerremark:  
Orientering om pædagogisk døgn, herunder drøftelse 
af tidspunkt.  
 
Besøg af Erasmusgæster:  

Dagsorden/referat  Broager Skole Telefon:  88724360 

Skolebestyrelsesmøde  Sønderborg Kommune  broagerskole@sonderborg.dk 

10-09-2024 
 

Kl. 18:00-20:30 på lærerværelset 
 

 
Nejsvej 19, 6310 Broager www.broagerskole.dk 
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Besøg af 3 svenske pædagoger, der har været på 
besøg for at være nysgerrige på overgange, fra skole-
SFO, undervisning/frikvarter mm. De fik meget mere 
end det ønskede og de var begejstrede for hvad de så. 
Der er ydermere kommet gode tilkendegivelser 
tilbage. Børnene gør børn selvstændige i forskellige 
opgaver på skolen og i hverdagen. Projekter er på år 4, 
og der er 7 år i alt. Vi har 2 medarbejder som skal 
afsted i år, for at hører om skriveprocesser i Norge.  
 
Medierne, kommunevalg og artikler 
Valgåret er lige om hjørnet, der forventes skriverier i 
forskellige retninger. Som bestyrelse og skole er der 
som udgangspunkt ikke udtalelser i forhold til politiske 
vinde og afsendere ift. Pressen. 
Økonomi:  
Leldelsen forventer, at budgetåret går i 0. Pt bruges 
der kun penge på det need to have og ikke nice to 
have. 
Børnetallet er nu låst (5. sept) i forhold til budget for 
kommende år. Elevtallet for Broager er stigende med 
5 elever 

- Elevråd har ordet  elevråd 17 sep. 24: Penge fra Musikfestival, hvad skal de 
bruges til?  
Demokratimillionen for næste skoleår -der indkøbes 
ting her i efteråret 
Bestyrelsen drøfter, hvordan der kan kommet et 
inspirationskatalog, så der er nogle flere ideer.    
Telefoner: Eleverne ønsker en prøvetid?  
Ditte vil gerne inviteres til drøftelse omkring dette i 
elevrådet. Der er digital dannelse/sundhed på 
programmet i feb. 25 

-     
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3 Punker til 

orientering/drøftelse/beslutning: 

   

3.1 Skoleplan og kommunal redegørelse Gennemgang af skoleplanen og den kommunale 
redegørelse, som danner grundlag for skoleårets 
retning. Dette for at skabe forståelse af, hvad der 
arbejdes med på skolen. 

DS Ditte gennemgår hvad der skal arbejdes med ud fra 
den kommunale redegørelse. Skoleplanen 
gennemgåes ligeledes.  
Evt status/evaluering på skoleplanen i feb.  

3.2 Digital Sundhed Hvordan arbejder vi i bestyrelsen videre med 
punktet i forhold til at lave en retningslinje for 
digital sundhed på skolen. 
Der er oplæg for bestyrelsen d. 24,9 fra 19-21 
(invitation er sendt ud) 
Der er oplæg for personalet i efteråret 

 Reminder på oplæg – men også vished om, at der skal 
arbejdes med punktet til fremtidige møder.  

3.3 Brugen af Aula Sammenfatning fra afdelingerne præsenteres for 
bestyrelsen, for at danne overblik over, hvordan 
Aula benyttes. 
Der ønskes en drøftelse af, hvordan bestyrelsen kan 
se fordele i at ensrette brugen noget mere. 

 Ledelsen har været rundt i afdelingerne, og spurgt ind 
til brugen af Aula.  
Der er fokus på: 
Besked. 
Opslagstavle 
Ugeplan 
Bestyrelsen efterlyser klasse på opslag, når der er flere 
børn i familien. (Eks: 6b skal huske ude sko fra uge 43) 

3.4 Rekruttering til bestyrelsen Drøftelse af deltagelse ved forældremøder af en fra 
bestyrelsen. 
Fælles møde for forældrerådene i april. Bestyrelsen 
fortæller om, hvad der er arbejdet med, 
forældrerådene arbejder med gruppedrøftelser. 
 

 Gitte har søgt inspiration til rekruttering. 

1. Aften, hvor vi inviterer alle 

klasseforældrerådene. (Forår) 

2. Skolebestyrelsen med til 1. forældremøder.  

3. Nena og Trine laver PowerPoint (Forslag til 

kommende møde)  

 
 

    

    

    

-     

4 Meddelelser:    

- Formand  Gitte  

- Ledelse  DS/PK Skolernes årti er skudt i gang. Ditte har været afted.  

- PR    
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- LMU    

- FRO   Møderne går på skift, på kommunens skoler. Denne 
gang på Gråsten.  
Valg år: Skolerne bliver nok igen det store 
omdrejningspunkt 

- Andre    

-     

5 Evt.   Arbejdstilsynet har været på besøg, der er fokus på 
det psykiske arbejdsmiljø. Der er den kommende tid, 
frem til Marts, fokus på det psykiske arbejdsmiljø i 
specialklasse rækken. (Der nytænker en registrering) 
 
 
 
SFO: Personalet var med i deres skolegrupper i 
Bjerremark. På lørdag 21. sep, er der internt 
samarbejdes teams i SFO.  
 
 

- Evt.    

Punkter til kommende møder   Deltagelse i forældre møder i foråret. Bestyrelsen 
møder op. Og reklamere for bestyrelsen.  
Inddragelse af nærmiljøet.  
Kostpenge til lejrskoler. 
Evt. Rundvisning på skolen.   

 
 
Bestyrelsesmødet starter med en let gang spisning 


